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Nätverkssamling 
 
Plats: Mittuniversitetet 
Datum: 2009-10-26/27 
 
Deltagare: Anna Lindegren, Östersunds kommun, Mica 
 Annelie Bengtsson, Östersunds kommun, Mica 
 Anders Edström, Östersunds kommun, Fritid och rekreation 
 Kirsi Heini, Östersunds kommun, Område Ope/Torvalla  
 Rob Andersson, Östersunds kommun, Område Ope/Torvalla 
 Ia Linusson, RSMH Östersud 
 Johnny Johansson, Jämtlands läns landsting, K2 
 Bengt Åkerström, Mittuniversitetet 
 Karl-Johan Johansen, TISIP 
 Geir Hyrve, TISIP 
 Anne Stene, Stjördal kommune 
 Katrine Minde, Stjördal kommune  

Roger Bergsli, Aktiv Start Trondheim  
Jorun Säter, Reisverket  Trondheim 
Marit Talmo, Aktiv Start Trondheim 
Lucie Jonsson, Brobygget 
Tone Morseth, Brobygget 
Joel Ygberg, Brobygget  

  
Sammanfattning: 
 

 Nätverksträffen började med att Bengt Åkerström berättade lite om Mittuniversitetet 
såsom historik, nuläge, och utbildningar. 

 Träffen fortsatt sedan med en föreläsning av Sven Uno Marnetoft (Docent i 
rehabiliteringsvetenskap) kring Case Mangement. (se power-ponit-presentationen på 
projektets Wiki-sida!) 

 På kvällen hölls en gemensam middag på Hotel Clarion för alla i nätverket. 
 Tisdagen skulle börja med en föreläsning om ”Brukare frågar brukare”. Men DagFinn  

som skulle hålla i föreläsningen var sjuk, så Karl-Johan fick hålla föreläsningen 
istället.  
Några punkter som han tryckte på vad att det är viktigt med eldsjälar för att detta 
koncept skall fungera, samt att man samarbetar med olika brukarorganisationer och 
anhörigföreningar. 
 
 
 
 
Kort om Brukare spör brukare: 
 
- BSB tar betalt av kommunen för att genomföra intervjuerna. BSB tar kontakt med 

kommunen och erbjuder detta vilket ger dem mera status i kommunen. 
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- 75 000-till flera hundra tusen kostar en evaluering av kommunen. 
- BSB skriver kontrakt med kommunen om att de skall tillvarata resultaten av vad 

brukarna egentligen tycker och vill. 
- Hela Trondheim och Oslo är evaluerat.  
- Man vill nu kolla upp vad de evaluerade kommunerna egentligen har gjort med 

resultaten - en slags meta evaluering, men kommunerna har inte visat så stort 
intresse kring detta. 

- Bengt Åkerström berättar att det finns en möjlighet för kommuner i Sverige att 
genomföra detta genom FOU. Kommunerna kan beställa uppdrag. 

- BSB använder en intervjuguid, och kommunen bestämmer i förhand vad som skall 
tas upp- detta kan göras i samråd med brukarorganisationerna. 

- Strukturen i samtalet samt möjligheten till flexibilitet är viktigt för att personerna 
som blir intervjuade skall fixa att delta. 

- En person renskriver intervjuerna. 
- Diskussion med beställaren plus brukarna i en dialogkonferens, vad borde vart 

gjort. Men man tar inga beslut här, endast dialog. 
- Sedan skrivs en slutgiltig rapport. (där tas även med saker som framkom på 

dialogkonferensen.) 
- Lägger fram resultaten för kommunen plus se vad kommunen gör med resultaten  
- Eventuellt görs en metaevaluering.  

 
 
* Vi pratade om att bjuda in mentorprojektet på nästa nätverksträff. Samt att Annelie skulle 
vilja bjuda in olika professioner för att se vad de tycker om denna metoden. 
  

 Dagen fortsatte med att alla delprojekten fick berätta om sina verksamheter samt vad 
man gjort för aktiviteter i projektet sedan förra nätverksträffen.  

 Alla deltagare i nätverket har fått tillgång till projektets wiiki-sida. På den sidan 
kommer allt aktuellt att läggas ut, såsom projektstatus, rapporter, tidningsartiklar osv. 

 Vi pratade om arbetsformen för projektet. Alla delprojekt kommer att få göra egna 
arbetsdokument som löpandes skall uppdateras. 

 Vidare pratade vi om att det behövs längre tid för nätverksträffar om vi skall hinna gå 
igenom allt. Minst två heldagar krävs det. 

 Diskussion om studieresa till utlandet. Lite hur det kommer bli beror på ekonomin, hur 
många som kan åka osv. Ett förslag är att vi ska anmäla oss på en konferens och på det 
sättet komma billigare undan! 

 
 
Nästa nätverksträff blir mars-april 2010 i Norge. 
 
 
 


